
 
 

Legnica, dnia 18 marca 2021 roku 

 

Maciej Kupaj 

Radny Rady Miejskiej Legnicy  

 

Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski  

Prezydent Miasta Legnicy  

 

 

ZAPYTANIE 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

proszę informację o ilości zgłoszonych roszczeń o wypłatę odszkodowania w związku ze stanem dróg 

w mieście Legnica od grudnia 2020 roku. 

 

 

Z poważaniem, 

Maciej Kupaj 


